

## MOHAMMED ALSUDAIRY APPOINTED DEPUTY CEO OF CHEDID RE KSA

**Riyadh - KSA on 1<sup>st</sup> March 2023:** Chedid Re, a member of Chedid Capital Holding, announced the appointment of Mohammed ALSudairy as Deputy CEO of Chedid Re KSA, keeping pace with its strategy to expand its business and operations in the Kingdom.

Mohammed holds an Executive MBA from ESCP Business School Paris-France and a Bachelor of Science in Political Science from Endicott College, Beverly, Massachusetts. Before joining Chedid Re KSA in 2020, he completed many certifications and served in Saudi Re Treaty department and accomplished Training at Lloyds in the United Kingdom.

Elie Abi Rached, CEO of Chedid Re's Global Operations commented: "The Saudi market deserves the best in terms of technical expertise and know-how, and we believe we have an important role to play in assisting a professional and pioneering insurance industry. I am confident that Mohammed's new appointment will enable us to continuously enhance our value proposition so that we can be at the forefront of the industry, whilst supporting growth and a vibrant future for the market."

Commenting on his appointment, Mohammed ALSudairy said: "I would like to thank the board of directors and the management team for their trust, and I look forward to this challenging yet exciting opportunity to continue the great work being done by Chedid Re in serving the insurance sector in the region."

Chedid Re, leading reinsurance broker, started business in the Kingdom of Saudi Arabia in 1998. In view of the important potential of the Saudi market and the drive and supervision of the Central Bank (SAMA) to achieve high insurance industry standards, it established in 2010 operations in the Kingdom of Saudi Arabia, a move in line with the strategy and objectives, and which enabled the group to capitalize on Saudi Arabia's fast-growing insurance and reinsurance sectors.

\*End\*

## تعيين محمد السديري نائباً للرئيس التنفيذي لـ "شديد ري" المملكة العربية السعودية

الرياض - المملكة العربية السعودية في ١ مارس ٢٠٢٣: أعلنت "شديد ري"، إحدى شركات مجموعة "شديد كابيتال القابضة"، أنها عينت السيد محمد السديري نائباً للرئيس التنفيذي لشركتها في المملكة العربية السعودية، مواكبة لتوسُّع أعمالها في المملكة.

السديري حاصل على ماجستير في إدارة الأعمال التنفيذية من كلية ESCP للأعمال في باريس - فرنسا وبكالوريوس في العلوم السياسية من كلية إنديكوت في بيفرلي- ماساتشوستس. قبل انضمامه إلى شديد ري السعودية في عام 2020، أكمل العديد من الشهادات وعمل في قسم الاتفاقيات في شركة إعادة السعودية وأكمل التدريب في لويدز في المملكة المتحدة.

وصرَّح إبلي أبي راشد، الرئيس التنفيذي لمجمل عمليات شديد ري قائلاً: "يستحق السوق السعودي الأفضل من حيث الخبرة الفنية والمعرفة، و نعتقد أن لدينا دوراً مهماً نلعبه في مساعدة سوق التأمين بحرفية وتمييز. وأنا واثق من أن تعيين محمد السديري في منصبه الجديد سيمكننا من تعزيز القيمة التي نقدمها باستمرار حتى نتمكن من أن نكون في الطليعة".

وتعليقاً على تعيينه، قال محمد السديري "أود أن أشكر مجلس الإدارة ورئيسه وفريق الإدارة على ثقتهم وأطلع إلى هذه الفرصة لمواصلة العمل الرائع الذي تقوم به شركة شديد ري في خدمة قطاع التأمين في المنطقة".

بدأت شركة "شديد ري"، شركة الوساطة الرائدة في مجال إعادة التأمين، أعمالها في المملكة العربية السعودية في عام 1998. نظراً للإمكانيات المهمة للسوق السعودي وسعي البنك المركزي السعودي وإشرافه لتحقيق معايير عالية في سوق التأمين، أنشأت شديد ري في عام 2010 عمليات في المملكة العربية السعودية، وهي خطوة تتماشى مع استراتيجيتها وأهدافها، والتي مكنت المجموعة من الاستفادة من قطاع التأمين وإعادة التأمين في المملكة العربية السعودية.

\*انتهى\*